

# 歡迎您加入 我們愛的大家庭

我們是充滿真愛與能力的門 徒教會·您將對教會有一種 全新的體驗·期待您的光臨!

主任牧師 李守博

# Welcome to join our loving family of God

We are disciple-making churches filled with love and potential. You will encounter a whole new experience of Church. You are most welcome to visit us.

Senior Pastor Steven Li

# 在這裏,您可以被成全為一位充滿真愛與能力的門徒!

HERE YOU CAN BECOME A LOVING AND INFLUENTIAL DISCIPLE FOR CHRIST



#### 青春感人的詩歌敬拜

由樂團伴奏,在活潑、美妙、動人 的樂聲中,感受神的同在

# Lively and Inspiring Praise and Worship

Led by our dynamic worship team, you will be drawn closer to the persence of God through beautifully anointed songs accompanied by lively band.



# 各式訓練課程

從基礎到神學,「靈糧生命培訓學院」 涵蓋生命,知識及技巧三個層面

## **Various Training Courses**

Teaching from basic foundational to theological truths, the "Bread of Life Training Institute" ects of life, knowledge and practical skills.

# 深入淺出的心靈鷄湯

解明聖經的奧秘·滿足我們對真理 的渴慕·指引人生的方向

# In-depth and Comprehensive Bible Preaching

Unlock the mysteries of the Bible, satisfying our hunger and leading us towards fulfilling our Kingdom destiny.

## 本地與跨國的宣教

每年差派短宣隊,藉**1503**植堂策略,將在雪梨建立10間分堂

## **Local and International Missionary Outreach**

Annual short term Mission Trips. Following the "1503" Church planting strategy, our goal is to establish ten branch Churches in Sydney.

#### 多元化的節日慶典

以創意性的音樂、戲劇、舞蹈、多媒體· 餐點,領人到神的面前

#### **Diversified Festive Celebrations**

We celebrate different festive occasions using music, drama, dance and multi-media technologies culminating in sharing meals together.





## **Supportive and Caring Cell Groups**

We have small groups which cater to different age groups at various locations in Sydney. These groups aim to support and help you experience God to the fullest.

#### **Energetic and Vibrant Sunday School**

Through interactive and exciting programs, the Bible is taught and modeled to the children so that they will walk uprightly with good character.

# 温馨扶持的小組生活

不同年齡層,性別及居住區域的細胞 小組,體會我們教會的精華

## 生動活潑的兒童主日學

在活潑有趣的遊戲中,用真理教導孩 童當走的路,塑造良好的品格



## 1503北雪梨靈糧堂

1503 Bread of Life Christian Church in Northern Sydney

#### 車士活高中禮堂

Chatswood High School Hall 24 Centennial Ave Chatswood

每周日 F午 Sun 10:30am

#### 1503雪梨恩典靈糧堂

1503 Grace Bread of Life Christian Church in Sydney

#### 西賴德計區禮堂

West Ryde Community Hall 3 Anthony Rd West Ryde

每周日下午Sun 2:30pm



#### 雙語 Bilingual:

普通話和英語崇拜、兒童主曰學 Man. & Eng. Service, Sun School

郵寄 Mail: P.O. Box 1377 Chatswood, NSW 2057, Australia

#### 電話 Tel/ 手機 Mob:

02-9403-6077, 0423-123-238

辦公室 Office: 1 Oliver Rd, Chatswood

電郵 E-mail: 1503mission@gmail.com

網站 Website: www.1503.org.au

#### 牧師團隊 Pastors:

李守博牧師、蘇輝牧師、 陳安德烈 牧師、林恩惠 牧師





立 充 滿 真愛 與 力 的 門 徒 教



Building Churches with Disciples Full of God's Love and Power